



CHANGE OF PERSONAL INFORMATION FORM

PRINCIPAL 主咭	
Name 姓名	Membership No. 會員編號
Mobile 手提號碼	Home 住宅號碼
Email (Required) 電郵地址 (必須填寫)	
Residential Address (if different to your current statement address) 住宅地址 (如與您現在的月結單地址不同)	
Company Address: 公司地址	
Title 職位	
Office 辦公室	Fax 傳真號碼

SPOUSE 配偶咭	
Name 姓名	Membership No. 會員編號
Mobile 手提號碼	Home 住宅號碼
Email (required) 電郵地址 (必須填寫)	

Please either ;

1. Fax this form to 傳真至: 2650 0851
2. Post to the Club at : 8 Town Centre Crescent, Hong Lok Yuen, Tai Po, NT.
郵寄至香港新界大埔康樂園市中心徑八號
3. Hand in to reception when you are next to the Club 親身到會所接待處
4. Email to 電郵至 enquiries@cchly.com

Member's Signature
會員簽名

Date

日期 _____



The Country Club at Hong Lok Yuen's Privacy Statement

The Country Club at Hong Lok Yuen is firmly committed to a set of business principles and ethics that help maintain the Club's prestigious reputation. One of these principles is respect for people and privacy, and that begins with how we respect and protect the personal data we receive. To preserve the confidentiality of your personal data provided to us, we maintain the following data privacy principles:

1. We only collect personal data that we believe to be relevant and required to conduct our business.
2. We will not disclose your personal data to any 3rd party unless we have your written consent, or are required by law.
3. We aim to keep your personal data accurate and up-to-date.
4. We maintain appropriate security systems designed to prevent unauthorized access to your personal data.

康樂園鄉村俱樂部私隱聲明

康樂園鄉村俱樂部堅決以專業的商業守則及道德去維持俱樂部良好的信譽及聲望。其中一條守則是專重會員及其私隱和如何專業處理所收到的個人資料。為了確保處理個人資料的保密性，我們會採取以下守則：

1. 我們只收集所需及有關處理本會業務的個人資料。
2. 我們絕不會向第三者透露會員的個人資料，除非獲得會員的書面通知或其他合乎法律規定之文件。
3. 我們致力維持會員資料的準確性及定期更新會員資料。
4. 我們提供一個良好的保安系統以防止他人未經授權使用會員的個人資料。